

**2024-2025 NHCCW Council**  
**2024-2025 年度 休斯顿北区华人教会 长执**



**郭永健**, 2006 年加入休斯顿西区教会。2012 年休斯顿北区教会成立后, 多年参与敬拜及成人主日学服事。2019-2021 曾任职长执会主席。与妻子陈少贞有一子一女。他是教会长老。  
**KUO YeongJen**, attended West Houston Chinese Church in 2006. After the establishment of New Hope Christian Church in 2012, he has been serving in the Worship and Adult Education ministry for many years. He served as the Chairman of the Church Council from 2019 to 2021. He married Shun Jen, and they have one son and one daughter. He is a Church Elder.



**吴立锋**, 1999 年到美国明尼苏达大学攻读博士。2003 年在双城华人基督教会受洗。2008 年搬家到休斯顿, 开始参与母会 WHCC 在北区的植堂事工, 曾担任母会的北区植堂执事。自 NHCC 成立以来, 曾带领成人教育事工和一个家庭小组, 教导成人、儿童和青少年主日学, 并参与主日讲台服事。与妻子尹秀艳育有三儿三女。他是教会长老。  
**WU Lifeng**, who joined the University of Minnesota to pursue his Ph.D. degree in 1999. In 2003, he was baptized into Christ at the Twin Cities Chinese Christian Church. In 2008, he moved to Houston and began to participate in the NHCC church planting of the parent church WHCC. He served one term as the church planting Deacon of WHCC. Since the commission of NHCC, he has led the adult education ministry and a small group. He has taught Sunday school classes and participated in Sunday pulpit service. He is married to YIN Xiuyan and blessed with three sons and three daughters. He is a Church Elder.



**冯学燕**, 2006 年 11 月 19 日在伊利诺义州新光基督教会受洗, 2022 年搬到休士顿且加入北区华人教会成为会员。北京出生长大, 1992 年来美, 已婚。育有二女。美国西北大学计算机信息系统硕士。她是信息技术和媒体事工执事。  
**Xueyan (Sue) BELL**, baptized at New Light Christian Church in Illinois on November 19, 2006. In 2022, moved to Houston and joined NHCC as a member. Born and raised in Beijing, came to the United States in 1992, married, has two daughters. MSCIS from Northwestern University. She is our IT & Media Ministry Deacon.



**毕卓新**, 于 1999 年在北卡罗来纳华人浸信会同妻子一起受洗, 2014 年加入北区华人教会成为会员。参与的事工包括敬拜、总务、迎宾、小组、领导团队、区牧。目前是小组和联络执事。与妻子王晓燕育有一子一女。他是小组和联络事工执事。  
**BI Zhuoxin (Jackson)**, baptized in Durham Chinese Baptist Church in 1999. Joined NHCC as member in 2014. Served in several ministries including Worship, General Affairs, Greeting and Small Group fellowship. He was in the NHCC Leadership Team, served in General Affairs from 2015 to 2016, served in Spring small group 2 as a leader from 2017 to 2023, and currently is the small group and connection ministry deacon. He is married to Xiaoyan Wang and they have a daughter, Yingda (Linda) Bi, and a son, Xiankai (Nathan) Bi. He is our second term Small Group and Connection Ministry Deacon.



**陈俸荣**, 2004 年在密西根安城华人基督教会同妻子黎红一起受洗, 2019 年加入北区华人教会成为会员。目前与同工们一起服事春城三组的弟兄和姐妹们。与妻子育有一子一女。他是宣教执事。  
**CHEN Fengrong (Frank)**, and his wife LI Hong baptized together in Ann Arbor Chinese Christian Church in 2004 and Joined NHCC as a member in 2019. Currently, he is serving the brothers and sisters of Small Group-3 in Spring together with co-workers. He and his wife, LI Hong, have a son and a daughter. He is our Missions Deacon.

**2024-2025 NHCCW Council**  
**2024-2025 年度 休斯顿北区华人教会 长执**

	<p><b>郑雅方</b>, 于台湾出生長大, 2008 年来到美国, 2011 年于佛州塔城华人基督教会和丈夫林帅甫一同受洗。2020 年搬家到休士頓地区, 并于 2022 年加入 NHCC 成为会员, 在儿童事工服事。与丈夫育有一子。她是儿童事工执事。</p> <p><b>CHENG Yafang</b>, born and grew up in Taiwan. She came to the states in 2008, and was baptized together with her husband, Shuaifu Lin, at Tallahassee Chinese Christian Church in 2011. She moved to Greater Houston area in 2020 and became a member of NHCC in 2022. She has participated in the Children Ministry since then. She and her husband have one son. She is our Children Ministry Deacon.</p>
	<p><b>邓福真</b>, 出生于台湾桃园, 大学时受洗成为基督徒, 2007 加入西区中国教会。随着北区华人教会植堂成为会员。目前参与成人主日学与华人基督徒查经团契教学及小组事工。与已回天家的先生梁基明育有一女一儿, 感谢主! 2020 年迎接小外孙女的到来, 神的恩典满满! 她是成人教育事工执事。</p> <p><b>DENG Furjen</b> was born in Taoyuan, Taiwan. She was baptized in college and joined West Houston Chinese Church in 2007. She became a member of the New Hope Christian Church family when NHCC was planted in 2012. She has served in Adult Sunday school and Chinese Christian Fellowship International ministry for many years. With her late husband, Jiming Liang, they raised two wonderful kids. In 2020, she was blessed with their first granddaughter. God's love and blessing are abundant! She is our Adult Education Ministry Deacon.</p>
	<p><b>徐自立</b>, 1995 年决志归主, 感谢主的带领, 2014 年畢業於佛羅里達州立大學。2015 年加入北區華人教會, 參與小組成為會友, 感谢主允許參與教會的服事。在成人主日學與其他教會工作上, 被主建造, 2022 年因著主的恩典, 在山姆休斯顿州立大學拿到終身教職, 得以繼續在北區華人教會服事。他是会友事工执事。</p> <p><b>HSU Tze-Li Owen</b>, who decided to believe in Jesus Christ in 1995 and graduated from Florida State University in 2014. Following GOD's guidance to join New Hope Christian Church be a member to serve in adult Sunday School and other services in NHCC since 2015. Thanks to the Lord for allowing him to participate in small groups and service of NHCC. In 2022, by the amazing grace of the Lord, he got tenured position at Sam Houston State University, and was able to continue serving in NHCC. He is our Membership Ministry Deacon.</p>
	<p><b>黄文标</b>, 在马来西亚吉隆坡出生和长大。自 2018 年夏天开始参加休斯顿北区华人教会。目前在小组和总务事工服事。与妻子萧翠芬 (Linda Siew), 育有一女一子。他是英文事工执事。</p> <p><b>NG Boon Peow</b>, born and grew up in Kuala Lumpur, Malaysia. He started attending NHCC in the summer of 2018 and is currently serving in a small group and general affairs ministries as a Deacon. He is married to Linda Siew, and they have a daughter and a son. He is our English Ministry Deacon.</p>
	<p><b>苏春</b>, 2010 年在达拉斯达城第一华人浸信会受洗, 2011 年加入西区中国教会。2012 年随北区植堂转入 NHCC。2016-2019 年曾任夫妻恩爱营行政同工。在教会参与的工包括敬拜、小组、成人主日学和家庭事工。与丈夫张群山弟兄育有三子。她是敬拜事工执事。</p> <p><b>SU Chun (Spring)</b>, baptized in The First Chinese Baptist Church of Dallas in 2010. Joined WHCC in 2011 and joined NHCC during the church planting in North Houston in 2012. Served in CFFC Houston from 2016 to 2019. Serving the church in worship, small group, adult Sunday school, and family ministry. She is married to ZHANG Qunshan, and they have three sons. She is our Worship Deacon.</p>

**2024-2025 NHCCW Council**  
**2024-2025 年度 休斯顿北区华人教会 长执**



**王晨女**，1974年11月出生于中国大陆上海，毕业于上海复旦大学附中。本科就读于南京中医药大学药学院五年制药理学专业，95年赴美，获圣约翰大学药剂学硕士。先后在纽约，加州居住各10年，2019年底搬来休斯顿。已婚，育有二女一男，于2021年10月在NHCC受洗信主。她是财务事工执事。

**WANG Chennu (Sue)**, born in November 1974 in Shanghai, China, graduated from Fudan University Affiliated High School in Shanghai. She completed her undergraduate studies in pharmacology at Nanjing University of Chinese Medicine for five years. In 1995, she went to the United States and obtained master's degree in Pharmacy from St. John's University. She has lived in New York and California for 10 years each and moved to Houston at the end of 2019. She is married to JIANG Lixin and has two daughters and one son. She was baptized at NHCC in October 2021. She is our Treasury Deacon.



**王晓龙**，2011年到美国攻读硕士。2012年在Rolla Church of Christ与妻子徐峰一同受洗。2016年加入北区华人教会。参与敬拜，小组，成人主日学服事。与妻子育有一儿一女。他是教会家庭事工执事。

**WANG Xiaolong**, arrived in the United States in 2011 to pursue a master's degree. In 2012, he and his wife, Xu Feng, were baptized together at Rolla Church of Christ. In 2016, he joined the North District Chinese Church and actively participated in worship, small groups, and adult Sunday school ministry. He and his wife have a son and a daughter. He is our Family Ministry Deacon.



**余开异**，在中国天津长大。1995年，他从天津移民到美国，并于1997年搬到休斯顿。他和妻子刘燕在2000年中期通过在林城的小组学习认识了上帝。2007年复活节，他们俩在休斯顿西区教会受洗。自从北区华人教会成立以来，他们一直是教会的一部分。目前，开异担任奶与蜜小组的组长。开异和刘燕有一对儿女，两人都在北区华人教会长大并接受了洗礼。他是总务事工执事。

**YU Kaiyi** grew up in Tianjin, China. In 1995, he immigrated to the US and moved to Houston in 1997. He and his wife, Yan, got to know God through a small group study in The Woodlands in the mid-2000s. In Easter 2007, both of them were baptized at West Houston Chinese Church. They have been with NHCC since the church was established. Currently, Kaiyi serves as the leader of the Milk and Honey Small Group. Kaiyi and Yan have a daughter and son, both of whom grew up in NHCC and have been baptized. He is our General Affairs Deacon.